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geleden in te steken op het verkrijgen van 
meer kennis is dan ook de juiste geweest. 
Zoals wij het dit moment beoordelen, zul-
len de beide wetswijzigingen voorlopig 
eerder kostenverhogend werken dan kos-
tenverlagend.

Daar staat tegenover dat de kostenstij-
gingen van de afgelopen jaren, mede als 
gevolg van de oorlog in Oekraïne, bouwen 
erg duur maakt en daarmee de haalbaar-
heid van projecten serieus onder druk 
staat. Onze geringe terugval in de omzet 
van 2023 is vooral hierdoor ontstaan. De 
huidige inflatie blijft te hoog waardoor we 
mogelijk in een loonspiraal terechtkomen 
met als gevolg dat de ECB de rente voorlo-
pig niet verlaagd. Dit heeft invloed op de 
hypotheekrente en daarmee op de betaal-
baarheid voor wonen. Vooral jongeren die 
willen starten op de woningmarkt zijn 
hiervan de dupe.

Deze keer is het aan mij de eer 

om het voorwoord te schrijven 

voor de Hoeksteen van 2023. 

Het einde van dit jaar nadert 

snel en opnieuw kijken we 

terug op een bijzonder, mooi en 

succesvol jaar.

Het was een bijzonder jaar omdat er ener-
zijds veel veranderingen op ons afkomen 
in een snelheid zoals we die niet vaak zien 
en anderzijds omdat we te maken heb-
ben met een overheid met grote ambities 
op het gebied van woningbouw. Ruim 
900.000 woningen toevoegen tot en met 
2030 en na 2030 nog een keer 1 miljoen 
woningen om onze bevolkingsgroei en 
huishoudensverdunning op te kunnen 
vangen. De grootste wetswijziging sinds 
de tweede wereldoorlog, waar de Wet op 
de Ruimtelijke Ordening van 1965 wordt 
vervangen door de Omgevingswet, wordt 
per 1 januari van kracht. Met het ingaan 
van deze nieuwe wet wordt ook de Wet 
Kwaliteit Borging (WKB) van kracht.

Beide wetten vragen veel van het ambte-
lijk apparaat en van ons. Kennis van de 
materie speelt hierin een cruciale rol en 
is ook niet meer weg te denken. De keuze 
van Bouwmij Janssen om circa 10 jaar 

 VOORUITBLIK 2024
Voor 2024 is ons orderboek goed gevuld 
en verwachten we een groei te realiseren 
ten opzichte van 2023. Ook de doorkijk 
na 2024 is positief, gezien het grote aan-
tal projecten waaraan we samen werken. 
Om de organisatie goed te bemensen, 
heeft het invullen van vacatures onze 
maximale aandacht. We zitten in het 
juiste segment van de bouwmarkt en dit 
zal de komende jaren ook zo blijven. Als 
management hechten we er veel waarde 
aan om iedereen, binnen alle onderdelen 
van ons bedrijf, voldoende uitdaging en 
veel werkplezier te bieden. We geven alle 
medewerkers graag de ruimte om met ons 
mee te denken. De jaarlijks terugkerende 
‘heidag’, waarvoor een volledige afspiege-
ling van ons bedrijf wordt uitgenodigd, 
levert ieder jaar opnieuw nieuwe inzich-
ten op waarmee we aan de slag blijven. 

Bij het schrijven van deze terug- en voor-
uitblik zijn de Tweede Kamerverkiezin-
gen nog niet geweest. Eén ding is zeker: 
wonen staat hoog op de agenda en dat zal 
tevens gelden voor bestaanszekerheid en 
klimaat. We merken steeds vaker dat de 
onderwerpen Duurzaamheid en Circula-
riteit eerder regel zijn dan uitzondering. 
Hier zullen we als bedrijf op moeten rea-
geren, anders missen we de boot. De eer-
ste projecten in hout staan ondertussen 
op ons flowbord en zijn zelfs in uitvoering. 

De directie

Afgelopen jaar zijn de zogenaamde Woon-
deals gesloten, waarbij de Rijksoverheid 
meer stuurt op het bereiken van de aan-
tallen nieuwbouwwoningen die nodig zijn 
voor een evenwichtige markt. Prijspla-
fonds voor koopwoningen, begrenzing van 
huurniveaus en het verhogen van de aan-
tallen in het sociale segment hangen hier-
mee samen. Kortom: een bijzonder jaar. 

Als organisatie anticiperen we voortdu-
rend op bovenstaande ontwikkelingen. 
Bijvoorbeeld de keuze van enkele jaren 
geleden om ons meer te richten op het 
sociale huursegment gaat zijn ‘spinn 
of’ leveren. Corporaties zijn financieel 
robuust en blijven investeren. Ook de 
keuze om, gezamenlijk met partners, 
zelf woningbouwplannen te ontwikke-
len, geeft perspectief op een groei van 
onze omzet. Het eerste bestemmingsplan 
Heldersveld in Overloon van Bouwmij 
Janssen Projectontwikkeling, is binnen 
één jaar na oprichting, al onherroepelijk. 

Ook hebben we het afgelopen jaar opnieuw 
gezamenlijk onze successen gevierd bij alle 
officiële handelingen, projectexcursies, de 
Bouwmij Janssen Dag en ons onvergete-
lijke PV- weekend in Scheveningen. De 
Bouwmij Janssen familie groeit hard met 
alle huwelijken en geboortes van kinderen. 
Sinterklaas heeft het er maar druk mee. 

Financieel sluiten we 2023 keurig af en 
mogen we trots zijn op ons resultaat. Bin-
nen de ASVB-bedrijven presteren we naar 
verwachting en laten we een groei zien 
voor het komende jaar.

2023
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We kijken terug op een succesvol jaar.  
Er is een grote mate van betrokken-
heid van alle medewerkers. Trots voert 
de boventoon. Vanuit het veld ontvan-
gen we complimenten dat we zo zicht-
baar zijn en ook onze klantwaardering is 
hoog. Daar doen we het uiteindelijk voor. 

Onze dank gaat dan ook uit naar onze 
opdrachtgevers maar vooral ook naar jul-
lie. Zonder jullie inzet, betrokkenheid, 
enthousiasme en collegiale samenwerking 
zijn wij niet in staat om Bouwmij Janssen 
zo te positioneren. Wij wensen jullie fijne 
feestdagen toe en een gezond 2024 in alle 
opzichten!

Geert Martens mede namens Bart van 
Roy en Harold Verrijdt

2023
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Als je jong bent, dan wil je 

wat. Maar als je niet weet 

wat dat precies in moet gaan 

houden, dan is het zoeken 

geblazen. Dat was het ook 

voor Teun, die zo zijn carrière 

is begonnen.
 
Teun slaagde in 2002 op het Raayland Col-
lege Venray voor de HAVO. Daarna deed 
hij een jaar hts-elektrotechniek in Arn-
hem om daar één jaar HBO-V in Nijmegen 
aan toe te voegen. In 2004 kwam hij tot de 
conclusie dat het in de schoolbanken zit-
ten niet bij hem paste. Hij wilde gewoon 
iets met zijn handen doen. Bij de Gilde op-
leidingen in Nijmegen kon hij instromen; 
hij volgde daar twee jaar de opleiding tim-
meren niveau 2.

Nadat Teun vanuit Nijmegen drie maan-
den stage had gelopen in Frankrijk bij een 
timmerfabriek, volgde hij van 2005 tot 
2007 de bouwopleiding bij BOC Horst. In 
die periode maakte hij kennis met Bouw-
mij Janssen, waar hij stage ging lopen.

In augustus 2007 kwam Teun in dienst 
bij Bouwmij Janssen, waar hij onder an-
dere werkte aan het project Eldershome in 
Well. Omdat de economische vooruitzich-
ten slecht waren, moest hij in april 2010 
noodgedwongen afscheid nemen van 
Bouwmij Janssen. Daarop vertrok hij met 
zijn toenmalige vriendin naar Curaçao, 
waar zij stage ging lopen. Omdat Curaçao 
gezien werd als een Nederlandse provin-
cie, mocht Teun van daaruit solliciteren. 
Na acht maanden keerde hij terug naar 
Nederland en werkte hij drie maanden bij 
een bedrijf in Eindhoven. Nadat hij door 
Harold Verrijdt opnieuw was benaderd 
voor een dienstverband bij Bouwmij Jans-
sen, keerde de kleurrijke medewerker op 
11 oktober 2010 weer terug.

Teun weet nu wat hij wil; hij is zich door 
zijn verscheidenheid aan opleidingen en 
alle ervaringen bewust geworden van het 
feit dat hij wel iets in zijn mars heeft. Dat ze 
de potentie bij Bouwmij Janssen ook had-
den gezien, resulteerde in het feit dat de 
overgang naar een leidinggevende functie 
na verloop van tijd gestalte kreeg. Na een 
aantal jaren als timmerman, werd Teun 
voorman en voerde incidenteel al werk-

zaamheden uit in de rol van uitvoerder.  
Zijn eerste bouw als zelfstandige uitvoer-
der was het project van tien woningen in 
Nuland en vijf in Vinkel. Teun kreeg de 
oude laptop van Ton Jenniskens en on-
derging zijn vuurdoop, excellent begeleid 
door Jos van Rengs, waar hij naar eigen 
zeggen veel aan heeft gehad. Teun is on-
dertussen ruim vier jaar uitvoerder en 
hij heeft ervaren dat een bouw het beste 
loopt als het hele team op één lijn zit en 
iedereen plezier heeft in zijn of haar werk.

Werk is ook zijn hobby: buiten het verbou-
wen van zijn eigen huis, waar hij woont 
met zijn partner Sandra en hun kinderen 
Ties en Noek, klust hij graag samen met 
collega’s. Gezien zijn gedrevenheid en pas-
sie, heeft hij er alle vertrouwen in dat hij 
nog lang met plezier bij Bouwmij Janssen 
kan en mag werken!
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Teun Vorst
12,5 jaar in dienst

JAAR
12,5

GECOMBINEERD
1,30%

Het meten van klanttevredenheid is belangrijk; 
immers alleen met de juiste feedback kunnen wij 
ons product en de werkzaamheden, waar nodig, 
verbeteren met als resultaat een nog meer tevreden 
klant.
Al jaren werd het klanttevredenheidsonder-

zoek met behulp van Google Forms door 

front office uitgevoerd. Dit hele proces was 

erg omslachtig en het bleek ook een hele 

uitdaging om de input te vertalen naar data 

waar we concreet iets mee konden gaan 

doen. En daar bleek juist wél behoefte aan. 

Afgelopen jaar is er binnen Bouwmij Janssen 

een grote slag gemaakt met betrekking tot 

het proces van het klanttevredenheidson-

derzoek. We hebben de keuze gemaakt om 

ons aan te sluiten bij Stichting Klantgericht 

Bouwen. Deze stichting, overigens zonder 

winstbejag, zorgt via een eigen platform 

voor het enquêteren én het verwerken van 

Optimalisatie
klanttevredenheidsmetingen

gegevens. Waardevolle informatie die ertoe 

kan leiden dat diverse afdelingen een ver-

beterslag kunnen maken. Daarnaast kunnen 

we in de toekomst benchmarken en worden 

zowel professionele als particuliere klanten 

in de gelegenheid gesteld een review achter 

te laten. Door de reviews krijgen wij een nog 

beter beeld hoe professionele klanten tegen 

ons aankijken en waar we juist een particu-

liere koper nóg beter mee van dienst kunnen 

zijn. Het proces wordt voornamelijk door de 

projectleiders samen met de klantcoördina-

toren uitgevoerd en de resultaten worden in 

diverse werkoverleggen besproken. 

CAO
28

OMZET
2021  37 mio
2022  35 mio
2023 32 mio (prognose)

UTA
PERSONEEL
0,80%

BOUW
PERSONEEL
2,14%

Ziekteverzuim 
2023

Opleverpunten
2023
per woning

UTA
43

Het aantal
medewerkers 2023
incl. BBL-leerlingen/inleenkrachten

GEMIDDELD
12,1

TOTAAL
71

Twee keer per jaar organiseren wij een medewerkertevredenheidsonderzoek onder alle 
medewerkers. De eerste meting van dit jaar vond in juni plaats, het tweede in december. 
In het onderzoek verwerken wij tien terugkerende vragen. Dit om de ontwikkeling in re-
sultaten goed te kunnen monitoren en, indien nodig, actie te ondernemen of bij te stu-
ren. Tevens worden drie variabele vragen toegevoegd, de zogenaamde seizoensvragen 
die betrekking hebben op een actueel thema binnen het bedrijf. Dit keer is gekozen voor 
het bevragen van onze medewerkers naar de door ons georganiseerde projectexcursies. 

Medewerkertevredenheidsonderzoek
2023
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De resultaten zijn in een grafiek op zodanige wijze weer-
gegeven, dat ze vergelijkbaar zijn met de meting van vorig 
jaar.  Deze resultaten zijn als management, en in tweede 
instantie met de ondernemingsraad, besproken. In zijn 
algemeenheid zijn we tevreden. Vergeleken met het onder-
zoek in 2022 scoren we dit jaar zelfs een fractie hoger. Het 
gemiddelde cijfer is een 7,7 ten opzichte van een 7,6 in het 
vorige jaar.



Het kleurde dit jaar rood, geel en groen bij Bouwmij Janssen. 

Onze timmerman Mark Steeghs mocht zich dit jaar, samen 

met zijn prinses Bo, heerser noemen van het Spurriemökke-

rijk in Oirlo. Wat een feest! En daar houden wij bij Bouwmij 

Janssen wel van, zoals ook weer te zien is aan alle leuke 

carnavalsfoto’s van dit jaar. 

 

Afgelopen jaar hebben we met de OR weer enkele zaken 

op de agenda gehad die met succes zijn afgerond.

GESPREKSCYCLUS EN EVALUATIES
In de eerste maanden van dit jaar hebben wij ons met name bezig gehouden met 

de gesprekscyclus met betrekking tot functioneren en beoordelen. Hiervoor is bij 

de OR ook een instemmingsverzoek neergelegd. Wij zijn als OR meegenomen in 

het proces en hebben uiteindelijk ingestemd met de nieuwe overlegstructuur. 

Eenieder van ons heeft inmiddels een jaargesprek gehad en de reacties op deze 

aanpassing in het personeelsbeleid zijn overwegend positief. Ook hebben wij 

input van het personeel ontvangen om meer technisch te evalueren op de bouw. 

Hierop hebben wij dit jaar als pilot een puur technische evaluatie gehouden met 

uitvoerend personeel om tot verbeteringen te komen. Dit is door het projectteam 

positief ontvangen. Team BMJ gaat dit verder oppakken, om te kijken hoe we hier 

in de toekomst structurele invulling aan kunnen geven.

VERKIEZINGEN
In januari 2020 is de Personeelsvertegenwoordiging gewijzigd naar een onder-

nemingsraad. Eind 2021 waren de eerste (her)verkiezingen. In het reglement is 

destijds vastgelegd dat drie van de zes leden om de twee jaar aftreden en zich al 

dan niet herkiesbaar stellen. In januari 2024 eindigt de tweejaarlijkse periode, dus 

traden dit jaar drie leden van de OR af. Het ging om Anne van Ool, Dave Spreeu-

wenberg en Dennis Rutten die zich ook alle drie weer opnieuw herkiesbaar hebben 

gesteld. Via intranet is de verkiezing uit-

gezet en konden medewerkers zich kan-

didaat stellen voor de OR. Er hadden zich 

geen nieuwe kandidaten gemeld, het-

geen betekende dat er ook geen nieuwe 

verkiezingen nodig waren. De drie 

leden Anne, Dennis en Dave, zijn dan 

ook automatisch “herkozen” en nemen 

voor een termijn van vier jaar weer zit-

ting in de OR. Op 1 januari 2024 gaat de 

nieuwe termijn in. Graag maken we van 

de gelegenheid gebruik om nog eens te 

benadrukken dat iedereen altijd terecht 

kan bij één van de leden van de OR om 

zaken bespreekbaar te maken waar jullie 

“tegenaan lopen”, op de bouwplaats en/

of op kantoor.

OR BOUWMIJ JANSSEN 
BOEKT WEER SUCCES  
IN 2023
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Bouwmij
Janssen behaalt 
trede 2 op de
Prestatieladder
Socialer
Ondernemen
(PSO)

We zijn 2023 goed gestart 

met een proost op het nieuwe 

jaar. Als nieuw initiatief 

waren alle collega’s op de 

eerste werkdag uitgenodigd 

voor een borrel om samen 

het jaar af te trappen. Dat 

we dit deden met een glas 

champagne en iets lekkers, 

spreekt voor zich! 

Nieuwjaars-
borrel

In de tweede helft van dit jaar hebben 

wij trede 2 bereikt op de Prestatieladder  

Socialer Ondernemen (PSO) en daar zijn 

we trots op. De PSO is het wetenschap-

pelijk onderbouwde meetinstrument 

én keurmerk van TNO dat de mate van  

sociaal ondernemen objectief meet en zicht-

baar maakt. Uit de onafhankelijke toetsing 

door een certificerende instelling blijkt dat 

Bouwmij Janssen op een kwalitatief goede 

wijze werkgelegenheid biedt aan men-

sen met een afstand tot de arbeidsmarkt. 

 

Onze organisatie is op de PSO-Prestatielad-

der gegroeid naar trede 2. Dat betekent dat 

we ruim bovengemiddeld presteren als het 

gaat om werkgelegenheid voor mensen 

met een kwetsbare arbeidspositie. Er zijn 

bij ons nu (in)direct meer mensen met een 

afstand tot de arbeidsmarkt werkzaam, dan 

bij organisaties in dezelfde grootteklasse. 

Dit doen we niet alleen door in onze eigen 

organisatie werkplekken te faciliteren, maar 

ook door producten of diensten in te kopen 

bij andere PSO-gecertificeerde organisaties.

 
NIVEAUS VAN DE PSO-PRESTATIELADDER

Het PSO-keurmerk kent vijf prestatieni-

veaus: de Aspirant-status, Basistrede, Trede 

1, Trede 2 en Trede 3. Het idee achter de 

Trede-benadering is dat organisaties kun-

nen groeien op de PSO-Prestatieladder 

door op een duurzame wijze meer werkge-

legenheid te bieden aan kwetsbare groe-

pen in onze samenleving. 

TREDE 2



  PROJECT 17 eengezinswoningen in Dommelen

  IN GESPREK MET    Johan Baken  eigenaar Keersop Projectontwikkeling
             

Projectontwikkelaar Johan Baken had hooggespannen 

verwachtingen toen hij Bouwmij Janssen benaderde voor een project 

in Dommelen. ‘Mijn verwachtingen zijn uitgekomen,’ zegt hij nu. 

Johan Baken en Bart van Roy, directeur van 

Bouwmij Janssen, kennen elkaar al jaren. 

‘Bart was begin jaren negentig mijn stage-

begeleider,’ zegt Johan Baken enthousiast. 

Inmiddels is Baken zelf alweer jaren eigenaar 

van Keersop Projectontwikkeling; in 2023 

werkten Bart van Roy en hij voor het eerst 

sinds die stage samen. ‘Voor een project in 

Dommelen zocht ik een bouwer waarmee 

het klikte, die op transparante wijze afspra-

ken maakt én die de kennis in huis heeft om 

woningen in korte tijd te bouwen en ver-

koopklaar te maken. Vandaar dat ik Bouwmij 

Janssen benaderde.’

BEDRIJFSWONING ONTVLECHTEN
Het project waarop Johan Baken doelt, 

betreft de bouw van zeventien eengezins-

woningen. Die moesten verrijzen op de 

plek waar nog een squashcentrum met 

bedrijfswoning stond. ‘Die woning moest 

behouden blijven en dat was de eerste 

uitdaging voor Bouwmij Janssen,’ vertelt 

Baken. ‘Hij moest ontvlecht worden van het 

sportcentrum, ook qua installaties. Ik ver-

zocht ze ook om de communicatie met de 

eigenaar te verzorgen. Dat deden ze netjes.’ 

ÉÉN TEGENSLAG
Toen ook het squashcentrum was gesloopt, 

kon het echte werk beginnen. Eigenlijk was 

er maar één tegenslag tijdens de bouw, ver-

telt Johan Baken: ‘De gasprijs was op een 

gegeven moment zó hoog dat de dakpan-

nenfabriek in Duitsland van de ene op de 

andere dag zijn ovens uitschakelde. Bouw-

mij Janssen vond na intensief zoeken een 

alternatief. Het leidde onderweg tot vertra-

ging, maar aan het eind hadden ze die vrij-

wel helemaal ingelopen.’ 

VOLLEDIG ONTZORGD
Al met al kijkt Baken met plezier terug op 

de samenwerking met Bouwmij Janssen.  

‘Het verliep voorspoedig, zodat ik nauwe-

lijks op de bouw hoefde te komen. Mijn 

verwachtingen zijn uitgekomen, ze hebben 

het keurig gedaan. Weet je wat mij opviel?  

Er zit heel veel kennis in die tent. Ze kwamen 

bijvoorbeeld met slimme manieren om de 

isolatie en de luchtdichtheid te verbeteren. 

Bovendien hebben ze iemand die de wet- 

en regelgeving bijhoudt. Ze hebben mij dus 

volledig ontzorgd. Natuurlijk wilde ik aan 

het begin weten hoe ze het project zouden 

uitvoeren, maar daarna had ik er geen omkij-

ken meer naar.’

‘Er zit veel kennis
in die tent.’
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Ze hebben
het keurig

gedaan!



KOERSCONFERENTIE 
In juni van dit jaar organiseerde ASVB de 

zogenaamde Koersconferentie. Doel van de 

conferentie was het inspireren van de lei-

ding van de ASVB-bedrijven over het daad-

werkelijk en concreet leveren van bijdragen 

aan een toekomstbestendige leefomge-

ving. We hebben immers zelf invloed op 

onze eigen leefomgeving. Jonathan Furst, 

CEO van ASVB, opende de eerste middag.

Met behulp van sprekers over een aantal 

brede maatschappelijke ontwikkelingen 

en specifieke trends werden de bedrijven 

geïnspireerd om de eigen koers vanuit dit 

perspectief tegen het licht te houden en 

waar mogelijk te versterken. Onze gebou-

wen moeten een aantoonbare, uitlegbare 

bijdrage leveren aan hun gebruikers, onze 

opdrachtgevers, de samenleving en het mi-

lieu. 

Facilitator Bouke van der Weide Jansen zet-

te na het doornemen van het programma, 

iedereen in kleine groepjes aan het werk 

om over de diverse thema’s te discussiëren.

Meerdaagse sessies vinden zelden plaats 

zonder een fysieke inspanning. In de vroe-

ge ochtend van woensdag kon er dan ook 

opgestart worden met een item naar keuze: 

mountainbiken, yoga of een inspannende 

wandeling door de Schoorlse duinen. Na 

een welverdiend ontbijt werd het pro-

gramma vervolgd met spreker Jonathan 

Holslag. Als hoogleraar, politicoloog en 

begenadigd spreker nam hij ons mee langs 

mens en maatschappij. Verleden, heden en 

toekomst passeerden de revue. We kunnen 

niet zo doorgaan met onze samenleving, 

we moeten veranderen: ‘Dare to be a Warri-

or’. Vervolgens viel de eer te beurt aan Ruud 

Veltenaar, een friskijker, dwarsdenker, scien-

tivist, progressor die ons zeer bevlogen en 

gepassioneerd uitdaagde om niet langer in 

het patroon te denken: ‘verbeter de wereld, 

begin bij jezelf’, maar juist ‘verbeter jezelf, 

begin bij de wereld’. We zitten in de zesde 

uitstervingsgolf, nu veroorzaakt door de 

mens. Deze transitie heeft grote invloed op 

ons leven en werk.

Na de lunch startte het lezingenfestival 

waarbij gekozen kon worden uit verschil-

lende lezingen en sprekers die aansloten 

bij ons dagelijkse werk: klimaatverandering 

en welke acties worden ondernomen om 

de klimaatcrisis tegen te gaan, samenwer-

kingsverbanden tussen woningcorporaties, 

gemeente, leveranciers en aannemers om 

sneller te kunnen voorzien in de woningbe-

hoefte, parametrisch ontwerpen en trans-

formatie van bedrijventerreinen.
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ASVB
conferenties
2023

De Koersconferentie werd afgesloten met 

een bijdrage van Aart Bontekoning over 

nieuwe generaties, trendbreuken en ar-

beidskrapte. Hij nam ons mee in de gene-

ratiediversiteit en liet ons zien wat iedere 

generatie toevoegt en hoe interactie tus-

sen generaties kan vastlopen of juist dyna-

misch en energie-opwekkend kan zijn. Bij 

de meeste bedrijven zijn vier generaties 

aanwezig op de werkvloer. Om de gene-

raties goed te kunnen laten samenwerken, 

kregen we inzicht in de essenties van de 

Protest generatie (1940-1954), de Verbin-

dende generatie (1955-1969), de Pragma-

tische generatie (1970-1984), de Millennial 

generatie (1985-1999) en de Bewuste GenZ 

generatie (2000-2014). 

Voorafgaand aan deze werkconferentie 

was een onderzoek onder Millennials van 

de ASVB-bedrijven uitgevoerd. ASVB blijkt 

het nog niet zo slecht te doen, maar dat is 

meer uitzondering dan norm. Bontekoning 

gaf aan het eind een compliment mee: 'jul-

lie hebben een klimaat in jullie bedrijven, 

waarmee je de brug slaat tussen jong en 

oud(er). Wat energie geeft – ook aan de 

jongere generaties – is al ingebed.'

De rode draad van deze koersconferentie 

was duidelijk: nieuw, ander ondernemer-

schap heeft de toekomst. 

WERKCONFERENTIE
Als vervolg op de koersconferentie in juni 

vond er in september een verdiepende 

ASVB werkconferentie plaats. Hiervoor 

werd afgereisd naar de inspirerende omge-

ving van De Blikfabriek in Antwerpen. Ook 

hier waren diverse lezingen georganiseerd: 

noodzaak en mogelijkheden van Natuur-

inclusief bouwen, de Menny Methode: het 

‘verlenen van zorg, maar dan net even an-

ders’, de drijfveren en dilemma’s van BPD 

en met welke materialen bouwen binnen 

klimaatgrenzen. 

Voor de centrale lezing was Bart Götte, pro-

jector, progressor en propellor uitgenodigd 

om iets te vertellen over ‘De toekomst van 

werk’. 'De arbeidsmarkt is op', zegt Götte. 

We vissen met zijn allen in een vijver die 

leeg is. 

Er zit niks anders op dan in elkaars bootje 

te gaan vissen. De vraag is hoeveel uur we 

met elkaar nog beschikbaar hebben om 

te werken. En waar we in die beperkte tijd 

voor willen werken. Wat zijn de mogelijkhe-

den met Artificial Intelligence. 

Met name de mogelijkheden en ontwik-

kelingen op het gebied van Artificial Intelli-

gence werden op de tweede dag nog eens 

uitgebreid voor het voetlicht gebracht 

door Martijn van Horssen entrepreneur. 

Verrassend, confronterend en inspirerend 

wat er allemaal mogelijk lijkt te zijn. Met 

flinke inspiratie keerden we huiswaarts. De 

komende periode zullen we bekijken hoe 

we de opgedane inspiratie kunnen verta-

len binnen de werkzaamheden en strategie 

van Bouwmij Janssen.

12 de hoeksteen 132023



›› BEZOEK VAN 
 DE OOIEVAAR 

›› HOOGSTE PUNT
 WEERT 

›› HOOGSTE PUNT
 GROESBEEK 

›› HOOGSTE PUNT
 GEMERT

›› Fons
Zoon van collega Anne van Ool en  

partner Paul. Geboren op donderdag 

8 juni om 18.09 uur.

›› Lot
Dochter van collega Glenn Voermans en 

partner Lieve. Geboren op donderdag 

24 mei om 20.35 uur.

›› Moos
Zoon van collega Tim Raassens en  

partner Maartje. Geboren op zondag  

23 april om 08.23 uur.
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›› Ries
Zoon van collega Luuk Geurts en part-

ner Heljo. Geboren op woensdag  

2 augustus om 16.11 uur.

›› Melle
Zoon van collega Dennis Rutten en 

partner Milou. Geboren op woensdag 

27 september om 03.56 uur.

Dat er op onze 

bouwprojecten hard 

gewerkt wordt, vertaalt  

zich in snelle doorlooptijden 

en prachtig voltooide 

bouwwerken. Dat dit door 

opdrachtgevers wordt 

gezien en gewaardeerd,  

is een kers op de taart. 

Zodra een hoogste punt 

wordt gevierd, is het vaak 

de opdrachtgever die 

trakteert op iets lekkers. 

Om dankbaarheid te tonen 

voor het tot dan toe al 

geleverde werk. En aan de 

gezichten te zien, zijn onze 

mensen daar blij mee!

Hoogste
puntjes! Transformatie 24 appartementen,

Beemdenstraat Weert

Nieuwbouw 24 appartementen en 
uitbreidingen Aldi en Jan Linders 
Groesbeek

Nieuwbouw 18 appartementen,  
Doonheide 2 Gemert

152023

De fietstocht begon met een kop koffie en 

een stuk kruimelvlaai bij Sander, 10.00 uur was 

de formele aftrap van de rit. Twee collega’s 

van het gezelschap hadden een elektrische 

mountainbike (de zogenaamde ‘foetelfiets’), 

de rest ging op eigen kracht. We volgden 

de rode route van 28 km door het bos, over  

heuvels en langs vennen. Het was een prach-

tige dag, maar ook voor enkele collega’s een 

uitdagende tocht. Pleunie ging nog even 

onderuit over een tak maar kon gelukkig snel 

haar weg vervolgen. 

Als ‘’toetje’’ hebben Rick, Dennis, Glenn en 

Bart er nog een pittige ronde rondom het 

Reindersmeer aan geplakt waar Bart halver-

wege een verkeerde afslag genomen heeft. 

Na een korte zoekactie, kwam algauw het 

verlossende telefoontje dat hij alweer bij 

Sander thuis aan de keukentafel zat. Ieder-

een kwam heelhuids aan bij het eindpunt, 

waar we genoten van warme worsten-

broodjes en een lekker koud biertje/frisje. 

 

Het plan is om in het voorjaar van 2024 nog 

eens te gaan. We streven dan wél naar een iets 

grotere groep van deelnemende collega’s!

Mountainbiketocht
Jaarlijks organiseren de collega’s onderling 

een mountainbiketocht. Het clubje is niet erg 

groot, wél fanatiek daarentegen. Sander Ver-

stegen en Glenn Voermans hadden de orga-

niserende rol op zich genomen. De gekozen 

locatie was regio Maasduinen.



De Bouwmij Janssendag is belangrijk voor 
alle medewerkers. Het is immers de dag 
waarop we uitgebreid stil staan bij het 
succes van onze organisatie en nemen we 
even tijd om samen een dag op pad te gaan, 
zonder dat er gewerkt wordt. Qualitytime! 
 
Zowel locatie als invulling blijven altijd 
tot het laatst geheim. Dat levert veel spe-
culatie op want iedereen is erg nieuws-
gierig naar hetgeen de dag gaat brengen. 
Een vast gegeven is in elk geval de busrit 
naar de locatie. Ook dit keer stond ‘ie klaar 
om het gezelschap te vervoeren. Bestem-
ming was het fraaie Brabantse Oisterwijk. 
 
Het was heet die dag. Mooi weer is natuur-
lijk altijd erg prettig maar voor dit spor-
tieve programma hadden de temperaturen 
iets minder mogen zijn. Maar niettemin 
zat de stemming er als vanouds prima in! 

 

We waren te gast bij Oisterwijk Adven-
tures waar we in eerste instantie welkom 
geheten werden door een ‘ouwe rot in 
het vak’ van Piet Plezier. Een flamboy-
ante persoonlijkheid die op eigen wijze 
vertelde wat het plan ging zijn: in groep-
jes een fietstocht maken door de mooie 
omgeving. En dan niet zo maar een fiets-
tocht maar een met opdrachten. Dat de 
opdrachten moeilijker waren dan gedacht, 
bleek tijdens de prijsuitreiking. We wer-
den bedankt voor de deelname maar ook 
op een hilarische manier geroemd om de 
vele fouten die we hadden gemaakt. Daar 
bleken we als bedrijf gelukkig geen uit-
zondering in te zijn. Uiteindelijk ging de 
winst van de dag naar het team van Dave! 
 
Fietsen was niet de enige activiteit. In de 
zinderende hitte stonden er ook highland-
games op het programma. Diverse onder-
delen, waaronder vlot bouwen en beach-
volley, werden in groepen afgelegd. 

Bewonderenswaardig is en blijft de strijd-
lust onder de collega’s. Er is sprake van 
een gezonde rivaliteit en iedereen spant 
zich dan ook altijd in om het beste uit het 
team te halen. Dit is overigens niet anders 
dan tijdens een gemiddelde werkdag... 
En wat is er dan heerlijker dan het afslui-
ten van zo’n middag met een koel biertje 
op het terras, vergezeld van iets lekkers 
van de barbecue. De stemming zat er goed 
in; het was dan ook prima toeven in dit 
gezellige stukje Brabant. Iets later dan 
gepland, wat niemand bezwaarlijk leek te 
vinden, arriveerde de bus voor onze terug-
reis naar Venray en keerde iedereen huis-
waarts. We kijken wederom terug op een 
geslaagde dag! 
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Janssendag 
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Veel plezier bij  
Piet Plezier

2023
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Eind november liet Paul weten 

dat hij een andere koers gaat 

varen. Na meer dan 25 jaar 

in de cijfertjes werkzaam te 

zijn geweest, was het moment 

voor hem aangebroken een 

carrièreswitch te maken.  

Paul gaat per januari aan de  

slag als bezorger bij  

Plus Verbeeten.

kiest na
25 jaar
andere

koers
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Eerder dit jaar hadden wij een gesprek 
met Paul omdat hij zijn 25-jarig dienstju-
bileum vierde. Tijdens een koffiemoment 
op kantoor stonden we stil bij dit feit. 
Voor de Hoeksteen blikken we altijd even 
terug op de afgelopen jaren. In dit geval 
een dubbele situatie; het is immers ook 
een afscheid geworden.

Paul volgde de HAVO in Stevensbeek en 
ziet nu dat er meer keuzemogelijkhe-
den zijn voor de jeugd dan destijds. Daar 
waar zij nu veel meer kanten op kunnen, 
was met een beperkte wis-, natuur- en 
scheikunde-knobbel, zijn richting naar de 
economische kant eigenlijk vanzelfspre-
kend. Na de HAVO volgde de MEAO en 
anderhalf jaar HEAO. Hij startte bij een 
accountant in Boxmeer, maar moest in 
september van datzelfde jaar in militaire 
dienst. 

Aan zijn diensttijd bewaart Paul goede 
herinneringen. Na de standaardopleiding 
kwam hij op Bronbeek terecht, waar hij 
de administratie onder zijn hoede had. 
Bronbeek is een verzorgingstehuis voor 
oud-militairen van de Nederlandse krijgs-
macht en het voormalig Koninklijk Neder-
landsch-Indisch Leger (KNIL). Daarnaast 
is in het gebouw het Museum Bronbeek 
gevestigd. Paul verbleef hier een jaar tussen 
de veelal getraumatiseerde oud-militairen.  

Na zijn diensttijd mocht hij bij Bronbeek 
blijven werken (beroepsbepaalde tijd) 
zodat hij tijd had om werk te zoeken. 

En dat werk vond Paul in Overloon, waar 
hij vier jaar lang vooral administratief 
werk verrichtte in de wereld van de cham-
pignons. Via Adecco, waar Bouwmij Jans-
sen een vacature had geplaatst, raakte 
Paul in gesprek met Fer Lemmerlijn en 
Ben Janssen. Zijn vijf jaar ervaring, karak-
ter en uitstraling zorgden voor een match 
en zo begon Paul Goossens op 1 okto-
ber 1998 als administrateur bij Bouwmij 
Janssen. Geheel volgens de indruk die hij 
tijdens het sollicitatiegesprek had gekre-
gen, zorgde de begeleiding van Fer Lem-
merlijn en René Franssen voor een goed 
gevoel bij Paul. Met dat nog steeds goede 
gevoel werkt hij ondertussen al 25 jaar als 
administrateur, waar een diversiteit aan 
financiële handelingen onder vallen, bij 
Bouwmij. Volgens Paul is de cohesie tus-
sen kantoor- en bouwplaats-personeel 
versterkt door de projectexcursies, de 
Bouwmij Janssen-dagen en de weekendjes 
weg met de personeelsvereniging. Dat een 
rijke carrière zowel hoogte- als dieptepun-
ten kent, is logisch. Bijzondere projecten 
vindt hij nog altijd de woontoren op het 
Gouden Leeuw terrein en de reeks projec-
ten voor Kees van der Kroon in Overloon. 
Een dieptepunt was voor hem het veel 
te vroege overlijden van collega Christel 
Moorrees in 2006.

Maar zoals het bekende gezegde luidt 
‘aan alles komt een eind’, zo ook aan deze 
samenwerking. We kunnen terugzien op 
een jarenlange trouwe inzet waarvoor we 
Paul bedanken. Uiteraard wensen we hem 
veel succes in zijn verdere loopbaan.

192022 

Piloot, dat was wat Jannes wilde worden, 

maar helaas ontbrak Natuurkunde in het 

vakkenpakket. Na het behalen van zijn 

VWO-diploma, ging hij een jaar naar de 

VAVO. Het inhalen van vijf jaar Natuur-

kunde in één schooljaar, bleek te ambiti-

eus. Hij koos voor een tussenjaar om zich 

te oriënteren op een andere opleiding. Dat 

het een Nederlandse opleiding moest zijn, 

had hij ondertussen voor zichzelf bepaald. 

De keuze werd gemaakt voor de opleiding 

Vastgoed & Makelaardij, die sinds dit jaar 

de nieuwe naam Vastgoedkunde draagt. 

Specifieke bouwkennis of ervaring met 

techniek is niet nodig; bij de studie komt 

vooral veel recht en rekenen om de hoek 

kijken, zoals Privaat- en Omgevingsrecht. 

‘De opleiding biedt een brede basis die 

toepasbaar is in verschillende beroepen, in 

plaats van het specialiseren voor één spe-

cifieke loopbaan’, zegt Jannes. Hij zit in het 

derde leerjaar. Nog één jaar en de studie 

is afgerond. Interesse in een vervolgstu-

die is er nog niet, hij wil graag aan de slag.  

 

Jannes is geboren en getogen in Oirlo en 

via een kennis kwam Bouwmij Janssen op 

zijn pad. Het is zijn eerste stage en in de 

korte tijd dat hij bij ons is, heeft hij ervaren 

dat je het meeste gaat leren in de praktijk. 

Op de vraag of de studie aansluit bij het-

geen het bedrijfsleven vraagt, geeft Jannes 

aan dat de basis van de opleiding goed is.  

 

‘Je haalt er een aantal dingen uit, maar in de 

praktijk kom je toch tot meer en andere inzich-

ten’, vertelt Jannes. ‘De kennis van recht en 

vastgoed-rekenen komt in elk geval al van pas.’  

 

Hij heeft het goed naar de zin bij Bouwmij 

Janssen. Hij wordt vooral serieus genomen 

in zijn rol en wordt niet ingezet voor alleen 

maar “het uitruimen van een vaatwasser”, 

zoals hij wel eens hoort van andere stagi-

airs. Hij wordt door collega’s geholpen en 

neemt deel aan vergaderingen. Hij is tij-

dens zijn stage onder andere bezig met 

project Heldersveld, project Boschkamp en 

het onderzoeken van een mogelijk plan in  

Sint Anthonis, hij helpt met tenders en als er 

tijd over is onderzoekt hij potentiële nieuw-

bouwlocaties in de gemeente Someren.  

Met name de diversiteit van werkzaamhe-

den maakt het een compleet en interessant 

pakket.

Op de vraag waar hij zichzelf ziet over tien 

jaar, wordt het even stil. Jannes wil graag lek-

ker aan het werk op een plek waar hij met 

plezier naar toe gaat. Een functie in de pro-

jectontwikkeling ziet hij, zeker na deze stage, 

wel zitten. Belangrijk voor hem is ook sfeer. 

‘De combinatie van inhoud en sfeer moet 

kloppen’, aldus Jannes. Hij ervaart het als een 

laagdrempelige organisatie. ‘Iedereen doet 

ertoe en dat leidt tot een goede saamhorig-

heid. Lachen tijdens de vrijdagmiddagbor-

rel, maar serieus waar dat ook zo moet zijn.  

Dat zit wel goed bij Bouwmij Janssen’.

Bouwmij Janssen biedt 

jonge talenten stageplekken 

op zowel bouwplaats als 

op kantoor. ‘De jeugd heeft 

de toekomst’ dus is het 

belangrijk om kennis over 

te dragen maar ook te leren 

van elkaar. Een van deze 

potentials is Jannes Kersten, 

stagiair op de afdeling 

Projectontwikkeling.  

Hij is derdejaars student aan 

de opleiding Vastgoedkunde 

aan de Fontys Hogeschool  

in Eindhoven.
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››  JANNES KERSTEN
STAGIAIR

Op pad met
Paul  

Goossens
In de praktijk kom je 
tot andere inzichten.



Voor de renovatie en 

uitbreiding van een bedrijfshal 

deed Meldon Plastics in 

Bergen een beroep op 

Bouwmij Janssen. Dat het 

begon met een ongebruikelijke 

afspraak, is tekenend voor 

het wederzijdse vertrouwen 

tussen beide bedrijven.

Wederzijds
vertrouwen
is cruciaal

  PROJECT renovatie en uitbreiding bedrijfshal 

  IN GESPREK MET    Marco Zeekaf  directeur/eigenaar Meldon Plastics
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‘Wij wilden met spoed een opslag-
loods laten ombouwen tot productie-
hal,’ vertelt Zeekaf. ‘Maar ik kon geen 
bouwer vinden die een offerte wilde 
opstellen. De markt was veel te onzeker.’ 
 
Onorthodoxe aanpak
Hier is slimheid gevraagd. Marco Zeekaf 
besluit een onorthodoxe aanpak te han-
teren. Hij benadert Bouwmij Janssen met 
de vraag of ze bereid zijn om zowel het 
bestek als de offerte samen met hem op 
te stellen. ‘Ik stelde voor dat ik hen een 
vaste marge zou bieden en dat zij in ruil 
geen toeslag op de inkoopprijzen in reke-
ning zouden brengen. Ik zou dus het risico 
van de onvoorspelbare marktprijzen van 
hen overnemen. Hun marge was gegaran-
deerd.’ Bouwmij Janssen gaat akkoord. 
‘Bart van Roy zei: “Ik durf het wel aan.” 
Zo’n afspraak kun je alleen maken op basis 
van vertrouwen,’ weet Marco Zeekaf. ‘Wat 
daarbij hielp, was dat we al jaren samen-
werken. Meldon Plastics en Bouwmij Jans-
sen snappen elkaar.’

Bewezen track record
Dat bleek, want ook deze keer verliep  
de samenwerking vlekkeloos. ‘Bouwmij 
Janssen is een bedrijf met een bewezen 
track record, ze leveren kwaliteit, zijn dege-
lijk en je kunt op ze rekenen tijdens het 
bouwproces.’ Marco Zeekaf kan het weten, 
want hij zit er zelf graag dicht op: ‘Als 
opdrachtgever moet je tussentijds beslis-
singen kunnen nemen. Bovendien heb ik 
een hekel aan onverwachte meerwerk-
kosten. Eventuele tussentijdse opdrachten 
geef ik dus zelf, dan hebben we ook geen 
gedoe achteraf.’

Betrouwbare partner
Marco Zeekaf omschrijft Bouwmij Jans-
sen als een ‘betrouwbare partner’.  
‘Er zijn bijvoorbeeld nooit leverissues. Wel 
was er deze keer een onvoorzien probleem 
met de bestaande fundamenten van het 
gebouw. Ik had daarover direct contact 
met de uitvoerder van Bouwmij Janssen 
en de constructeur. Dat werkte prettig. 
Wederzijds vertrouwen, dat is cruciaal bij 
zulke projecten.’

2023

Dit verhaal begint in augustus 2022. 
De wereldeconomie beleeft turbulente 
tijden. De prijs van allerlei materialen, 
zoals staal (’s werelds meest gebruikte 
materiaal voor gebouwen), varieert 
van dag tot dag. Marco Zeekaf staat 
voor een uitdaging: zijn bedrijf Meldon 
Plastics wil het aantal productielijnen 
uitbreiden en kan het zich niet ver-
oorloven te wachten tot de rust op de 
wereldmarkt is teruggekeerd. 

'Bouwmij Janssen is een
betrouwbare partner.'
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Vóór het moment dat een bouwplaats 

wordt ingericht en de cementmolen 

voor het eerst gaat draaien, wordt 

een uitvoerig en (vaak) langdurig 

ontwikkelingstraject doorlopen. 

Bouwmij Janssen begeeft zich steeds 

nadrukkelijker in dit werkveld van 

projectontwikkeling. Het eerste 

project wat door Bouwmij Janssen 

Projectontwikkeling zelf is ontwikkeld, 

staat op punt van beginnen. 

Heldersveld, Overloon

BOUWMIJ JANSSEN
PROJECTONTWIKKELING BV

Dit merken we bij het eerste project Helders-

veld in Overloon. Hier is het projectontwik-

kelingstraject al voor een groot deel gelopen, 

in samenwerking met mede projectontwik-

kelaar JAVO Vastgoed uit Ottersum. In de 

afgelopen jaren zijn vele gesprekken gevoerd 

met onder andere architect, eigenaar van 

de grond, de omgeving van het plan, de 

betrokken makelaars, de gemeente etc. Het 

is dan ook niet verwonderlijk dat project-

ontwikkeling doorgaans jaren kan duren 

voordat het plan uiteindelijk doorgang kan 

vinden. In Overloon is dit met succes gelukt! 

2023

Het ontwikkelingsproces begint vaak met een 

idee over hoe een locatie beter en mooier zou 

kunnen zijn dan het nu is. Dit kan variëren 

van het her-ontwikkelen van een bestaand 

gebouw tot het identificeren van een nieuwe 

locatie voor woningbouw. We gaan in het 

prille begin onderzoeken of dit idee haalbaar 

is, om zo uiteindelijk een project te kunnen 

vormen waar die cementmolen kan gaan 

draaien. Dit traject gaat van grof naar fijn; 

het begint met veel onzekerheden en aanna-

mes en gaandeweg worden steeds meer van 

deze onzekerheden ingevuld via ontwerpen, 

onderzoeken, adviezen en onderhandelin-

gen. En dit alles terwijl we constant de finan-

ciële thermometer in het project houden om 

grip te houden op kosten en opbrengsten.

Het traject van projectontwikkeling eindigt 

uiteindelijk in de vorm van verkoop van 

woningen en daarbij hoort een bouwop-

dracht aan een aannemer tot realisatie van 

de gebouwen en bijbehorende voorzienin-

gen. Voor de aannemer is dit doorgaans de 

start van het project. Doordat Bouwmij Jans-

sen zowel projecten ontwikkelt als projecten 

bouwt, zijn de lijntjes kort om de gebouwen 

die we bouwen zodanig te ontwikkelen dat 

alle wensen en eisen er qua bouw- en instal-

latietechniek zo slim mogelijk in zitten. 

Dit alles heeft geresulteerd in een woning-

bouwplan waar Bouwmij Janssen Project-

ontwikkeling 65 seriematige woningen, 20 

CPO-woningen en 10 sociale huurwoningen 

heeft ontwikkeld die door Bouwmij Janssen 

vanaf zomer 2024 worden gerealiseerd. Ook 

zullen er 8 zelfbouw kavels worden verkocht. 

Bij ontwikkeling van alle woningen in het pro-

ject is intensief samengewerkt tussen de pro-

jectontwikkelaar en bouwer. Hierdoor liggen 

er kwalitatief goede en slimme ontwerpen 

gereed waarvoor nog in 2023 vergunning 

wordt aangevraagd bij de gemeente. We zijn 

ervan overtuigd dat deze samenwerking tus-

sen ontwikkelaar en bouwer uiteindelijk gaat 

zorgen voor tevreden opdrachtgevers én 

tevreden bewoners.

 

De ontwerpen van de woningen zijn tijdens 

een informatiemarkt op 3 oktober positief 

ontvangen door ruim 350 belangstellenden. 

Dit geeft vertrouwen in een voorspoedig ver-

kooptraject van de woningen, zodat vanaf 

zomer 2024 ook in Heldersveld die cement-

molen aan de slag kan.
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Zomerbarbecue
2023
Helemaal
Een van de gezelligste bijeenkomsten van het jaar, is onze 
zomerbarbecue. In een fraaie tent vieren we de start van onze 
vakantie en sluiten we het eerste halfjaar af, onder het genot 
van een biertje en een lekkere hap. De laatste jaren kiezen we 
voor een thema; deze zomer werd het Helemaal Hollands. 
De tent was dan ook feestelijk aangekleed met oranje vlaggen 
en veel rood-wit-blauw decoraties. Ook de collega’s waren 
gevraagd om in stijl te komen en sommigen hadden daar op 
ludieke wijze een invulling aan gegeven. 
 
Nadat de eerste biertjes genuttigd waren, kwamen de 
traditionele hapjes al snel voorbij. Van kaasblokjes, frikandel 
speciaal in het klein tot aan de Hollandse nieuwe; het paste 
allemaal bij het thema. We hadden oud-stagiair Siem weten 
te strikken voor de muzikale omlijsting. Voor hem een leuk 
weerzien met collega’s, voor ons een extra sfeermaker aan 
de middag.  
 
Tijdens de halfjaarlijkse bijeenkomsten, waar de barbecue 
er een van is, zetten we ook de jubilarissen nog even in 
het zonnetje. Dit keer viel de eer te beurt aan Teun Vorst 
(uitvoerder) die eerder dit jaar 12,5 jaar in dienst was. Bram 
wist enkele anekdotes te vertellen en heeft hem een mooie 
bos bloemen en een cadeau aangeboden.  

Ook was er een rol voor Team BMJ. Via intranet worden 
verbetervoorstellen geïnventariseerd, bewaakt en opgelost 
en Team BMJ wilde het beste verbetervoorstel 2022/2023 
benoemen. Via een enquête was de winnaar bepaald: Paul 
Beterams. Hij kreeg uit handen van Team BMJ-lid Gerrie de 
felbegeerde ‘verbeterbeker’. Ook mocht hij een cadeaubon 
in ontvangst nemen.  
 
De tijd was ondertussen meer dan rijp voor het lekkere eten 
van de barbecue. Er werd dan ook gretig gebruik gemaakt van 
al hetgeen ons werd voorgeschoteld. Dit in combinatie met 
een koud drankje, is altijd een garantie voor succes. 
Als klap op de vuurpijl bleken we, naarmate de avond 
vorderde, ook een eigen volkszanger in ons midden te hebben. 
Jens dweepte de aanwezigen op met klanken van André 
Hazes. Op alle fronten ‘jong talent’! 
 
Rond 21.30 uur was het goed geweest en stroomde het terrein 
langzaam leeg; tevreden medewerkers, klaar voor de vakantie!

Hollands



›› TRAINING 'LEIDERSCHAP  
& GESPREKSTECHNIEKEN'

›› TRAINING VOORLIEDEN

Team BMJ heeft in het kader van het Leera-

telier in november een bijscholing georga-

niseerd over bouwkundige brandveiligheid. 

Diverse medewerkers hebben via verbeter-

voorstellen aangegeven interesse te heb-

ben in meer kennis over dit onderwerp.

De scholing is met name bedoeld om ons te 

informeren over de brandwerende voorzie-

ningen (bijvoorbeeld brandscheidingen) bij 

de bouw van appartementencomplexen. 

Univor is een van de partijen waar wij op 

dat gebied mee samenwerken.

Verzorgd door Vertex Kwaliteitsborgers.
Begin 2023 heeft de Eerste Kamer besloten 
dat de nieuwe Omgevingswet en de Wet 
Kwaliteitsborging voor het bouwen per 1 
januari 2024 definitief in werking treden. 
De WKB heeft als doel de bouwkwaliteit en 
het bouwtoezicht te verbeteren via private 
kwaliteitsborgers. Met de invoer van de 
WKB verschuift de focus in de bouw van het 
vooraf verkrijgen van een vergunning naar 
het tijdens en achteraf kunnen aantonen dat 
wordt voldaan aan de wettelijke eisen van het 
Bouwbesluit 2012. De kwaliteitsborger con-
troleert aan de hand van een borgingsplan 
of aan die eisen voldaan wordt. Dit gebeurt 
met een vooraf gemaakte risicoanalyse.  
Met Vertex is een pilotproject gestart.

Presentatie
Wet Kwaliteits-

borging

Maar liefst 17 BHV’ers zijn werkzaam bij Bouwmij Janssen.  
Het is vanzelfsprekend dat wij gediplomeerde BHV’ers nodig  
hebben op de diverse plekken. Voor het behoud van het diploma is een  
jaarlijkse herhalingscursus verplicht. De cursus vindt plaats bij 
BouwMensen in Horst.

›› TERUGKERENDE 
TRAINING BHV
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Verzorgd door Nard Kronenberg en Rachel Beterams. Bestemd voor alle leidinggevenden 
van Bouwmij Janssen in verband met gewijzigde gesprekscyclus naar jaargesprek. 

Verzorgd door Nard Kronenberg. Bestemd voor voorlieden om ze bewust te maken van 
en inzicht te geven in de rol die ze hebben op de bouwplaats en het belang van communi-
catie. Hoe zet je de tools op de juiste wijze in voor een zo optimaal mogelijk resultaat. 

Kennissessie
Omgevingswet
Verzorgd door Beusmans & Jansen 
Het doel van deze sessie was om een over-
zicht te krijgen van het nieuwe stelsel van 
het Omgevingsrecht, hoe het verkrijgen 
van planologische toestemming onder de  
Omgevingswet in zijn werk gaat en wanneer 
je de keuze maakt voor een Omgevingsplan 
of juist een BOPA (= buitenplanse omge-
vingsplanactiviteit).

27202326 de hoeksteen
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Als management van een 

bedrijf in het algemeen, 

maar zeker ook bij Bouwmij 

Janssen, is het verstandig 

en te doen gebruikelijk om 

af en toe te reflecteren op de 

dagelijkse gang van zaken.  

Zeker ook op datgene wat 

we op ons af zien komen 

en of dit relevant kan zijn 

voor de toekomst van ons 

mooie bedrijf. Dit doen we 

bij Bouwmij Janssen elk 

jaar zo omstreeks de maand 

oktober waarna we onze 

plannen voor het jaar daarop 

kunnen vaststellen en 

communiceren met iedereen 

in de organisatie. 
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We kijken terug op zaken die goed zijn 
gegaan maar ook waar we van kunnen 
leren en dus kunnen verbeteren. Daar-
naast gaan we met elkaar in gesprek 
over ‘wat zien we om ons heen gebeu-
ren’. Gebeurtenissen die wellicht niet 
direct voor iedereen voor de hand lig-
gen, maar zeker invloed kunnen hebben 
op de toekomst van ons bedrijf, worden 
dan besproken, geanalyseerd en gewo-
gen. Actuele voorbeelden hiervan zijn 
bijvoorbeeld de beschikbaarheid van per-
soneel, generatieverschillen, de stikstof-
crisis maar zeker ook de oorlog in Ukraine.  

De wijze waarop we dit als management-
team al een aantal jaren doen, is het 
gesprek voeren met een gedeelte van de 
organisatie om enerzijds ook ‘van binnen-
uit’ te horen wat men ervaart en vindt, 
anderzijds om draagvlak te creëren voor 
de te maken keuzes. Want keuzes maken 
is altijd aan de orde. We nemen hiervoor 
echt de tijd en gaan een halve dag met 
elkaar in gesprek op de spreekwoordelijke 
‘hei’. De ervaring leert dat we aan het einde 
van de dag dan vaak met elkaar veel wil-
len veranderen/verbeteren, het liefst ook 
allemaal ‘morgen’ maar dat gaat uiteraard 
niet. Het is onze taak om als management-
team keuzes te maken en te prioriteren 
zodat we weer haalbare doelen hebben 
voor de toekomst, onze koers daarmee 
wordt gevolgd en we tijdig en voldoende 
hebben ingespeeld op de veranderingen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Dinsdag 17 oktober hebben we een mid-
dag in Graaf ter Horst in Horst georga-
niseerd, met een selectie van een aantal 
collega’s uit het bedrijf waarbij er samen is 
terug- en vooruitgekeken, geanalyseerd en 
gediscussieerd. Een middag waar wij inspi-
ratie en mooie tips hebben mogen ophalen 
om de eerdergenoemde keuzes te kunnen 
maken om vervolgens onze plannen voor 
2024 verder vorm te geven. Wij delen dit, 
evenals andere jaren, begin van het nieuwe 
jaar weer met de gehele organisatie. We 
kijken terug op een waardevolle middag! 
 
Ook in de komende jaren blijven we als 
management samen met de organisatie 
in gesprek over het bepalen van de koers 
van Bouwmij Jansen. We blijven er veel 
waarde aan hechten om dit met name 
samen te blijven doen. Alleen zo zor-
gen we er in onze ogen voor, dat er van-
uit een gezamenlijke verbinding goede 
keuzes worden gemaakt en er draag-
vlak blijft bestaan voor deze keuzes. 
Op deze manier blijven we alert en klaar 
voor de toekomst van ons mooie Bouwmij 
Janssen!
 
Namens het managementteam
Bart van Roy

EN IN GESPREK MET ELKAAR OVER  
DE TOEKOMST
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›› JEUGD OP
BEZOEK!

292023

Roefeldag

Aventurijn

Het doel is om kinderen op weg te  

helpen naar een geslaagde toekomst. 

Daarom is het ook zo belangrijk dat kin-

deren even kunnen proeven aan het 

grote mensenleven en welkom zijn bij een 

diversiteit aan bedrijven, instellingen en 

winkels. Kinderen kunnen vragen stellen 

en mogen steeds vaker actief meedoen.  

Wij laten ze tijdens een bezoek dan ook 

graag kennis maken met een selectie van 

de mogelijkheden, in dit geval twee uiteen-

lopende takken van sport. Aan de ene zijde 

het verhaal van onze BIM-modelleur, die 

projecten verwerkt in een digitaal model 

en aan de andere kant het verhaal van de 

vakman, die de projecten ‘in het veld’ rea-

liseert.

Het is geweldig om al die blije gezichten 

te zien en het enthousiasme te mogen 

ervaren. Niet alleen leuk voor de kinderen 

maar ook voor onze betrokken collega’s, 

die graag het verhaal van hun werk willen 

delen. Een win-win dus!

Op vrijdag 16 juni organiseerde 

Kiwanis Club de Rooyse Ladies,  

samen met Stichting Primair 

Onderwijs Venray (SPOV) een 

ontdekkingsreis langs ruim 

100 bedrijven in Venray en 

omgeving, de zogenaamde 

Roefeldag (oftewel: snuffeldag).  

Aan deze dag hebben 370 

kinderen van groep 8 van 13 

basisscholen uit de gemeente 

Venray deelgenomen. Ook 

wij hebben die dag de deuren 

opgezet voor de kinderen om 

rond te kijken en kennis te 

maken met allerlei beroepen. 

Welkom bij Bouwmij Janssen, 

leerlingen van Aventurijn uit 

Nijmegen! 

Dat was de aftrap van het bezoek van een aan-

tal leerlingen van Aventurijn. Leerlingen van 

het voortgezet speciaal onderwijs die op zoek 

zijn: welke opleiding past bij me, welk werk 

vind ik leuk. Om hen hiermee verder op weg te 

helpen heeft onze collega Martijn een presen-

tatie gegeven over het vak ‘modelleren in BIM’, 

een breed inzetbare, innovatieve techniek 

die vraagt om intelligentie en creativiteit. Na 

afloop waren de leerlingen erg enthousiast. 

Van de aanwezige docenten hebben we ver-

nomen dat de leerlingen direct bij terugkomst 

op school de opgedane kennis gedeeld heb-

ben met klasgenoten en andere docenten.

Wij vinden het telkens weer gaaf om jeugd te 

vertellen over ons werk en hen te enthousias-

meren. Wat ons betreft een geslaagd bezoek! 

Heisessie management

 

Samen op 
de hei
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In onze bouwsector werken wij van oudsher 

met veel partijen, met strakke deadlines aan 

vaak unieke projecten. Dat maakt dat wij als 

sector met forse faalkosten te maken hebben. 

Als Team BMJ richten wij ons op het minima-

liseren van verspillingen en het optimaliseren 

van processen. Dit leidt in onze overtuiging 

tot kortere doorlooptijden, lagere kosten 

en betere kwaliteit. Daarvan profiteert onze 

klant. Aan de andere kant geniet niemand 

ervan om fouten te maken of te herstellen 

dus ons werk wordt er leuker van. Efficiëntie 

is daarom cruciaal voor het succes van Bouw-

mij Janssen en dit is waarom wij als Team BMJ 

wekelijks bij elkaar komen om stappen te blij-

ven maken. 

Wij kijken als Team BMJ trots terug op 2023. 

Dat is een oprecht compliment aan onze 

gehele organisatie! We zien namelijk vaak zelf 

niet hoeveel stappen wij als Bouwmij Janssen 

gemaakt hebben in de afgelopen periode. 

Wat wij namelijk wél zien, is wat nog niet 

is gelukt. Maar er komen wekelijks nieuwe 

verbetervoorstellen binnen en er worden 

ook wekelijks verbetervoorstellen succesvol 

afgewikkeld. In onze week- en of dagstarts is 

verbeteren een vast onderdeel geworden. En 

daar mogen wij in de hectiek van de dag écht 

wel trots op zijn! 

In het afgelopen jaar hebben wij als Team 

BMJ het Leer-atelier opgericht. Ons Leer-ate-

lier is ontstaan doordat wij als Team BMJ uit 

verbetervoorstellen steeds vaker opmaakten 

dat er een behoefte aan kennis bestond om 

herhaling van fouten voor de toekomst uit te 

sluiten. Daarom hebben wij als Team BMJ dit 

jaar onder de noemer Leer-atelier een aantal 

sessies opgepakt. Denk daarbij aan de WKB-

kennissessies, een sessie voor brandwerend-

heid van sparingen en constructies maar 

ook een update van de Totalstation kennis. 

En voor het komende jaar hebben we zelfs 

alweer een aantal mooie thema’s gepland 

staan.

Ook hebben wij als Team BMJ dit jaar de com-

missie ‘Uil’ geïnstalleerd. Als iemand een ver-

betervoorstel afwikkelde, was het namelijk

 niet altijd zo dat de oplossing goed geborgd 

was. En soms was de oplossing praktisch 

goed maar conflicteerde dit bijvoorbeeld met 

wet- en regelgeving. Paul Beterams, Thijs Vaes 

en Anne van Ool beoordelen als commissie 

‘Uil’ periodiek de afgeronde verbetervoor-

stellen. Daarbij kijken zij of de oplossing ook 

goed is vastgelegd. Maar ook vanuit de klant 

kijken naar een oplossing is een belangrijke 

invalshoek. Tot slot kijken zij of de oplossing 

werkbaar is vanuit alle dimensies en wet- en 

regelgeving. 

Wij kunnen dus stellen dat wij als Team BMJ 

er hard aan werken om als Bouwmij Janssen 

een uitzondering te zijn binnen de bouwsec-

tor. Laten we hier ook in 2024 met elkaar aan 

blijven werken! 

Team BMJ

2023

De eerste plannen voor dit project stam-

men al vanaf 2018. Met name het volume 

en de functie van het gebouw waren lang 

een punt van discussie binnen de gemeente 

waardoor er geen akkoord kwam voor het 

plan. In november 2022 mocht uiteindelijk 

gestart worden met het sloopwerk waar-

na de bouw in december kon beginnen.  

 

Onze toenmalige collega Peter Kleus-

kens had het bezoek samen met Hans van 

Neerven en Bart van Osch voorbereid. Ie-

dereen werd welkom geheten in de toe-

komstige commerciële ruimte en Peter 

nam ons aan de hand van een presentatie 

mee in de uitdagingen van dit project. 

 

En die waren er: de nieuwbouw ligt namelijk 

midden in het centrum van Groesbeek, wat 

zorgde voor een logistieke uitdaging (toren-

kranen in de binnentuin). Bovendien grenst 

het project aan een plein waar veel lokale 

activiteiten, zoals carnaval, plaatsvinden. 

 

De nieuwbouw viel tegelijk met de uitbrei-

ding van de supermarkten Jan Linders en 

Aldi. Er was veel overleg nodig om tot de 

gewenste uitvoering van de hellingbaan te 

komen, waar zowel Jan Linders als Aldi ge-

bruik van maken. Verder was het bijzonder 

dat onze eigen vakmensen de gehele beton-

constructie van de commerciële ruimte zelf 

hebben gerealiseerd. De hoeveelheid pre-

fab betonnen balkons, in combinatie met 

diverse betonnen en stalen sierelementen 

boven de kozijnen, behoefde veel geveldra-

gers waar veel verankering voor nodig was. 

Een extra inspanning voor onze jongens. 

De bouwwerkzaamheden zijn in de-

cember afgerond maar het opleverpro-

ces wordt, vanwege de kerstsluiting, 

echter pas in januari 2024 opgestart. 

Daarbij zijn we natuurlijk ook afhanke-

lijk van het al dan niet tijdig leveren van 

het werk door de diverse nutsbedrijven. 

 

Na het informatieve gedeelte werd de groep 

gesplitst en konden we een rondgang ma-

ken door de nieuwbouw. De afsluiting vond 

dit keer plaats bij een nabijgelegen horeca-

gelegenheid waar een dampende kop soep 

en een lekker broodje op ons wachtten.  
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In het centrum van Groesbeek vindt in opdracht van Hinke 

Fongers Beheer BV de realisatie plaats van 24 appartementen 

(waarvan 18 huur en 6 koop) alsmede de uitbreidingen ten 

behoeve van Aldi en Jan Linders. Op 23 mei waren we te gast 

op de bouwlocatie van Bart van Osch. 

Projectexcursie
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2023

Bouwmij Janssen bouwt samen met Stichting PSW (Pedagogisch Sociaal Werk) 

24 zorgstudio’s in Sevenum waar mensen met een verstandelijke beperking 

begeleid gaan wonen. Een project dat tot nu toe vlekkeloos verloopt, vertelt 

Maurice Gorissen, manager vastgoed bij Stichting PSW. 

Maurice Gorissen: ‘Bouwmij Janssen pakt 

dit project heel professioneel aan. Dat 

begon al met de grote sessie die we vooraf 

hadden met het hele bouwteam. Dit was 

een initiatief van Bouwmij Janssen, voor 

ons was het nieuw. Alle onderaanne-

mers waren erbij. Het begon met de vra-

gen: “waarom willen we juist dit project 

als opdrachtnemers realiseren? Wat is je 

betrokkenheid? Wat betekent het om voor 

deze bewoners bezig te zijn?” Er werd diep 

in elkaars ogen gekeken en er werd eerlijk 

aangegeven als iets niet haalbaar was. Die 

sessie vond ik een van de mooiste dingen 

in dit proces. Los daarvan hadden wij ook 

nog een eigen engineer en architect die 

we wilden laten meekijken. Dat was voor 

Bouwmij Janssen geen probleem’.

SPECIALISTEN
‘Bouwmij Janssen heeft specialisten voor 

verschillende disciplines. Geert Martens 

deed de ontwikkelfase, Rogier Rutten is 

procesmanager én hij is bouwkundig goed 

onderlegd. Bovendien kent hij de doel-

groep van Stichting PSW. Zo kijkt hij niet 

raar op van zichtlijnen (lijnen waarmee 

medewerkers altijd goed zicht hebben op 

de cliënten) of van badkamers met een 

douchebrancard. Bouwmij Janssen dacht 

steeds mee, paste calculaties aan, was 

daarin open en transparant én bleef binnen 

het taakstellend budget. Natuurlijk waren 

we het wel eens oneens, maar er was altijd 

bereidheid om te overleggen. Dat siert ze’.

FANTASTISCH GEBOUW
‘Wat ik ook sterk vind van Bouwmij Janssen: 

er is een strakke en duidelijke planning tij-

dens het ontwikkeltraject. Dit manageden 

ze heel goed én ze zorgden voor een moni-

toring door steeds de vinger aan de pols 

te houden. Dat laatste wordt nog wel eens 

vergeten. Al met al wordt het gebouw con-

form planning in oktober 2021 opgeleverd, 

precies een jaar na de start van de bouw. 

Ik mag wel zeggen dat het hele proces tot 

nu toe van a tot z in harmonie verloopt. Het 

wordt een fantastisch gebouw midden in 

de wijk Korenhuys fase 2’.
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  PROJECT 24 zorgstudio's Stichting PSW

  IN GESPREK MET    Maurice Gorissen manager vastgoed bij Stichting PSW

Max Clephas begon bij Bouwmij Janssen als timmerman, is nu  

assistent-uitvoerder en zijn doel is om uitvoerder te worden. Hij vertelt wat er 

allemaal komt kijken bij dat traject. ‘Soms mag ik minder bescheiden zijn.’ 

Bouwen fascineert Max Clephas (26) al van 

jongs af aan. ‘Als kind keek ik altijd Bob de 

Bouwer,’ herinnert hij zich met een vrolijk 

gezicht. ‘En toen ik een jaar of tien was, 

hebben mijn ouders ons huis helemaal ver-

bouwd. Dat vond ik super interessant. Dus 

dat ik hbo Bouwkunde ging studeren, lag 

voor de hand.’

‘Toen ik in 2021 begon bij Bouwmij Jans-

sen, hebben we een duidelijk plan gemaakt: 

ik ben mij in ongeveer drie jaar tijd staps-

gewijs aan het ontwikkelen tot uitvoerder. 

Eerst heb ik een jaar gewerkt als timmer-

man en in 2023 werkte ik als assistent-uit-

voerder. Als uitvoerder moet je organisato-

risch sterk zijn. Maar dat ligt mij wel, ik heb 

op het hbo de afstudeerrichting Organisatie 

gevolgd.’ Als assistent-uitvoerder heeft hij al 

een behoorlijke mate van zelfstandigheid 

en vrijheid, vertelt Max: ‘Ik beheer bijvoor-

beeld de planning en bewaak de kwaliteit.  

 

Ik moet ook heel veel dingen uitpluizen: 

Welke steen gaan we gebruiken? Welk 

hout? Dan is het aan mij om leveranciers 

te vergelijken en zo tot de beste keuze te 

komen.’ 

In 2023 was Max Clephas als assistent-uit-

voerder betrokken bij twee transformatie-

projecten in opdracht van Wonen Limburg: 

een oud slachthuis in Weert wordt omge-

bouwd tot 24 appartementen en een voor-

malig bejaardenhuis wordt een gebouw 

met 9 appartementen. ‘Bij zulke transforma-

ties kom je altijd onverwachte dingen tegen,’ 

weet Clephas. ‘Een muur van 100 millimeter 

die 150 millimeter dik had moeten zijn. Dat 

zijn tegenvallertjes waarvan je weet dat ze 

gaan komen. Maar dat maakt zulke projec-

ten juist ook leuk. Dan ben je samen slimme 

oplossingen aan het bedenken.’

 

 

‘Ik vind het erg mooi dat Bouwmij Janssen 

mij de kans geeft om uitvoerder te worden. 

Ik leer natuurlijk heel veel op de werkvloer. 

En daarnaast werk ik ook aan mijn commu-

nicatie. Ik ben van nature heel rustig, maar 

soms mag ik wat minder bescheiden zijn, 

me meer laten horen. Dus vandaar dat ik 

ook een training heb gevolgd op het gebied 

van communicatie. Wat ik daar leer? Dat het 

vaak niet zozeer gaat om wat je zegt, maar 

vooral om hoe je dat doet. Dat vind ik een 

mooi inzicht.’
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  PROJECT Transformatieprojecten Weert in opdracht van Wonen Limburg

  IN GESPREK MET    Max Clephas assistent-uitvoerder Bouwmij Janssen

Mooi dat  
Bouwmij Janssen 

me deze kans 
geeft!
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Er hebben een aantal wijzigingen plaatsge-
vonden. Een daarvan betreft de uitbreiding 
van het aantal ketenpartners. In 2023 hebben 
we Gebroeders Janssen, Bras Elektrotech-
niek, Bankers van der Putten metselbedrijf 
en Jacobs Lijmwerken mogen verwelko-
men. Daarnaast hebben we afscheid geno-
men van Elektro van Goch. Van Goch is in 
2023 overgenomen waarna het bedrijf zich 
meer ging richten op de utiliteitsbouw. 
Vanaf de oprichting van Bouwkeet 1 waren 
zij partner; wij bedanken hen dan ook voor 
de jarenlange bijdrage aan Bouwkeet 1. 

Een andere grote wijziging in Bouwkeet 
1 is dat we niet één project gaan aanwij-
zen als Bouwkeet 1 project. Onze keten-
partners zijn verdeeld over de projecten, 
waarbij we op projectniveau doelstellingen 
formuleren. Op deze manier willen we onze 
samenwerking intensiveren en zo de toege-
voegde waarde voor onze opdrachtgevers 
naar een hoger niveau tillen. Verder blij-
ven we ‘over de projecten’ heen samen aan 
doelstellingen werken. Voor 2024 hebben 
deze project-overstijgende doelstellingen 

met name te maken met de Wet Kwaliteits-
borging, het optimaliseren van het veilig-
heidsbewustzijn en doorlooptijdverkorting. 

Ook gaan we tussentijds vaker evalueren en 
elkaar beoordelen om op deze manier de kwa-
liteit van de keten te borgen en zaken bij te 
sturen waar en wanneer dit nodig mocht zijn. 

Begin oktober hebben we met onze part-
ners een gezamenlijke kick-off gehad voor 
Bouwkeet 1 2.0.  Het was een construc-
tieve maar ook prettige bijeenkomst waar 
we erg positief op terugkijken. Ons team 
is nog niet compleet: er is op dit moment 
als aanvulling op Bouwkeet 1 ruimte voor 
een tegelzetter, stukadoor en elektricien.  

We zijn ervan overtuigd dat we via Bouw-
keet 1 de vraagstukken die momenteel in de 
bouwwereld spelen in kunnen vullen en onze 
opdrachtgevers op deze manier maximaal 
kunnen ontzorgen.  

Eind 2022 hebben we 

onze nieuwe visie op 

onze Bouwkeet 1 gedeeld 

met onze ketenpartners; 

deze werd door iedereen 

positief ontvangen. Ver-

volgens hebben we met 

alle leden individueel 

gesprekken gevoerd om 

deze nieuwe visie verder 

toe te lichten en met 

name bij onze partners 

op te halen wat voor hen 

belangrijk is. 
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Bouwkeet 1 
2.0

2023

Stan
& Caroline

Marijke
& Juul 

Jippe
& Jeanet Yes,

I do!

Roy
& Loes 

LOVE IS IN THE AIR
Waar trouwen in eerste instantie uit de mode leek te 
raken, was het dit jaar toch een drukte van jewelste bij 
Bouwmij Janssen. Maar liefst vijf van onze collega’s 
zijn in het huwelijksbootje gestapt. Bij alle feestjes 
was een delegatie van Bouwmij Janssen aanwezig 
om de felicitaties persoonlijk over te brengen. Dat 
doen we bij deze nogmaals dunnetjes over namens 
alle medewerkers: van harte gefeliciteerd allemaal en 
veel geluk gewenst!

Rick
& Jessy 



37de hoeksteen36
P

R
O

J
E

C
T

M
A

K
IN

G
 O

F
F

Een van de eerder gestelde doelen in het kader 
van onze profilering is het in beeld brengen van 
het achtstappenplan. Het achtstappenplan is 
een van de kenmerken van het onderscheidend 
vermogen van Bouwmij Janssen; door de 
verfilming van de diverse fases van dit 
proces, kunnen wij (potentiële) klanten nog 
beter informeren over deze meerwaarde voor 
samenwerking.

37

Het plan voor de verfilming dateert van 

al even geleden. De coronacrisis gooide 

ook hier roet in het eten; filmen op 

locaties, contacten en interviews met 

mensen, het mocht allemaal niet zoals 

we dat voor ogen hadden. Het resul-

teerde in een langer dan beoogd traject.  

 

Achter de schermen vonden ondertus-

sen diverse voorbereidingen plaats. Er 

werd een professionele scriptschrijver in 

de arm genomen voor het vertalen van 

het beeld in woord. Voor de vormge-

ving en creativiteit werd contact gezocht 

met Studio Spinazie en Elf Graden. Het 

technische team was compleet! Diverse 

samenkomsten waren nodig om tot een 

gedetailleerd script te komen waarna de 

daadwerkelijke uitwerking kon beginnen. 

 

Het achtstappenplan omschrijft de acht 

fases van ons bouwproces: van initiatief 

tot onderhoudstermijn. Voor alle fases 

werden medewerkers en klanten bena-

derd die het verhaal van de betreffende 

fase goed voor het voetlicht kunnen bren-

gen. Tevreden klanten, die daadwerkelijk 

de toegevoegde waarde van dit proces 

hebben ervaren, maar ook collega’s, die 

dagelijks hun werkzaamheden volgens 

dit plan vormgeven. Diverse scènes wer-

den op kantoor opgenomen waarvoor 

heuse filmstudio’s werden ingericht. Een 

acteur deed zijn werk als klant en collega’s 

fungeerden als projectteam of hadden 

een belangrijke bijrol. Voor sommigen 

was het onwennig, anderen acteerden 

als was het dagelijkse kost. Hoewel het 

drukke filmdagen waren, zorgden ze 

soms voor leuke of komische taferelen. 

 

Ook op de bouwplaatsen waren beelden 

nodig om de film compleet te maken. 

Zo brachten we de diverse fases van de 

bouw in beeld en werd voor overzichts-

beelden gebruik gemaakt van een drone. 

Een intensieve maar leerzame reis langs 

de diverse projecten. Ondanks de drukke 

werkzaamheden op de bouw, werden we 

overal enthousiast ontvangen en stond 

medewerking niet ter discussie. Iedereen 

leverde de spreekwoordelijke steen bij. 

 

Als alle beelden verzameld zijn en de tek-

sten compleet, kan de montage beginnen. 

Het concept wordt diverse keren 

ter goedkeuring aangeboden en waar 

nodig wordt de inhoud fijn-geslepen. 

Een voice-over vertelt het verhaal en ook 

dat moet exact kloppen bij het beeld.  

Een project van deze omvang slaagt 

natuurlijk met en door de inzet van ons 

allemaal. Daarom is een welgemeend 

woord van dank aan iedereen die een 

bijdrage heeft geleverd, meer dan op zijn 

plaats. Wederom hebben we in saamho-

righeid laten zien waar de ‘familie Bouw-

mij Janssen’ voor staat.

Het uiteindelijke resultaat mag er zijn! En 

daar zijn we trots op! Er staat een stevige, 

duidelijke film die precies laat zien en 

horen waar wij goed in zijn. En dat was het 

doel: missie geslaagd! 

Initiatief Haalbaarheid Ontwerp & Engineering OnderhoudstermijnUitvoeringProjectvoorbereidingContractfase

8 STAPPEN PLAN
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›› ROC Nijmegen, 3e jaars leerling 
MBO 4 Middenkaderfunctionaris 
Bouw-Infra, Stage kantoor 
28 augustus 2023 t/m 2 februari 2024

›› Fontys Hogeschool Eindhoven, 
3e jaars leerling Vastgoedkunde,  

Stage kantoor
 28 augustus t/m 21 december 2023

Stagiair(e)s

Jannes 
Kersten

›› Hogeschool Arnhem - Nijmegen,  
2e jaars leerling  bouwkunde 
Stage bouwplaats

  29 augustus t/m 3 november 2023

Dinck
Hollanders
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›› Bouwmensen, 
Middenkaderfunctionaris, 

 1e leerjaar , Stage bouwplaats 
 21 maart t/m 4 juni 

" Z E  G A V E N  
M E  H E T 

V E R T R O U W E N  
D A T  I K  H E T  
Z E L F  K O N "

Jonah 
Haumann

›› Zuyd Hogeschool,  
1e leerjaar, Built Environment, 

Observatie bouwplaats 
 20 maart t/m 2 juni 2023

›› Yuverta Horst, 
VMBO, 2e leerjaar,  

snuffelstage bouwplaats
 27 en 28 maart 2023

›› ROC Nijmegen, 2e jaars leerling 
MBO 4 Middenkaderfunctionaris 
Bouw-Infra, Stage bouwplaats

 6 februari t/m 21 april 2023 
›› ROC Nijmegen,  

3e jaars leerling MBO 4 
Middenkaderfunctionaris  
Bouw-Infra,  
Stage bouwplaats/kantoor

 28 augustus 2023 t/m 2 februari 2024 

" W A A R  L E E R  I K  M E E R 
O V E R  E E N  B O U W P R O C E S , 
D A N  O P  E E N  B O U W P L A A T S 
Z E L F ."

Noah
Weerts 

Stagiair(e)s

›› Dendron College Horst,  
VMBO-T, 3e leerjaar,  
Snuffelstage bouwplaats

 27 februari t/m 3 maart 2023

" I K  H E B  H E T  G O E D  N A A R 
D E  Z I N  G E H A D  D E Z E 
W E E K ! "

In dienst

›› Miloud Ahammar
 Projectleider
›› in dienst 
 1 december 2023

›› Zuyd Hogeschool,  
3e leerjaar, Built  
Environment, Stage kantoor 

 27 februari t/m 21 juni 2023

" I K  H E B  I N  K O R T E  T I J D 
V E E L  G E L E E R D ."  

››  Bouwmensen,  
1e jaars leerling , 

Middenkaderfunctionaris, 
Stage bouwplaats 

20 maart t/m 2 juni 2023

›› Julia Lindner
 Werkvoorbereider 
›› in dienst 
 1 juni 2023

Katelijn
Hovestad 

& Jana 
Rothkranz

Len 
Boonen

Iris
Kersten

Koen
Beckers

›› ROC Nijmegen, 1ste jaars leerling 
MBO 4 Middenkaderfunctionaris 

Bouw-Infra, Stage bouwplaats
 17 april t/m 30 juni 2023 

›› ROC Nijmegen, 1ste jaars leerling 
MBO 4 Middenkaderfunctionaris 
Bouw-Infra, Stage bouwplaats

 24 april t/m 30 juni 2023 

Sjimmie 
Willems

Björn
Bönschen

Jarno 
van Lipzig

Rens
Teeuwen 

›› Metameer Sevensbeek,  
4e leerjaar, Stage kantoor

 8 mei t/m 12 mei 2023

Eline
van Oosten

›› Marijke Joosten
 HR Business Partner
›› in dienst 
 9 januari 2023

›› Barry Ruijters
 Werkvoorbereider
›› in dienst 
 1 juni 2023

›› Patricia Basten
 Officemedewerker 
›› in dienst 
 22 augustus 2023

›› Emiel Willemse
 Timmerman
›› in dienst 
 21 augustus 2023

›› Jens Meijers
 Bouwmensen, leerjaar 3,
      middenkaderfunctionaris
›› start 
 30 januari 2023

Nieuwe leerlingen

›› Daan van den Ende
 Bouwmensen BOL-3 

Timmeren 
›› start 
 14 maart 2023

›› Daan Verheijen
 Bouwmensen BOL-3 

Timmeren
›› start
 27 maart 2023

›› Jim Spoelstra
 Bouwmensen BOL-2 

Timmeren 
›› start 
 9 oktober 2023

›› Sjimmie Willems
 Bouwmensen BBL-3 

Timmeren 
›› start 
 23 oktober 2023

2023 39

PRE-
PENSIOEN

››  Celina Cox  
 uit dienst 31 mei 2023

Peter Kleuskens  
uit dienst 1 juli 2023     

››  Funs Slaats  
uit dienst 1 november 2023 

››  Haithm Al-Rammah  
uit dienst 22 december 2023

››  Geert Loonen  
 uit dienst 31 december 2023

Uit dienst
Vergeet je
€ 1.500
bonus niet!
We zijn nog steeds op zoek.
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›› Boerenbruiloft, Tegelen
›› Shirtsponsoring Venloop, Venlo
›› De Kaevers, Holthees 
›› Kepel Gootgemootj
›› AmeeZing, Venray 
›› Kindervakantieweek
    Swolgen-Tienray
›› Bouwmaand bassisschool Venray 
›› Handbalvereniging BSAC Maasbree
›› Zomaar Pop Oirlo

412023

Na jaren van wat gematigd 

enthousiasme, lijken de 

sponsoraanvragen voor 

evenementen en andere 

maatschappelijke doelen weer 

meer binnen te komen. Ook 

het aantal verzoeken om een 

bijdrage door eigen medewerkers 

is dit jaar opvallend veel geweest. 

We hebben als Bouwmij Janssen 

graag ons steentje bijgedragen.

Personeel
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'Een dag is nooit saai’, zegt hij. ‘Het is de 

combinatie van veel afwisselend werk wat 

het zo boeiend maakt’. Er is veel contact 

met de buitenwacht; Henk wordt vaak 

gebeld, ook als er op de bouw een storing 

is of iets niet naar behoren werkt. In de 

meeste gevallen zijn problemen telefo-

nisch op te lossen en fungeert hij als een 

monteur op afstand. Hij denkt graag mee in 

oplossingen en als dat lukt, is hij tevreden. 

Meer dan 2000 artikelen zijn op onze loca-

tie beschikbaar, zo zijn er bijvoorbeeld ruim 

300 verlengkabels en een paar honderd 

ladders. Henk zorgt voor onderhoud en 

keuringen, het plannen en inkopen van al 

het materieel. Vanaf de werf faciliteert hij 

alle bouwprojecten volgens een huurcon-

structie. Uitvoerders plaatsen bestellingen 

via mail of app en materialen worden klaar-

gemaakt voor transport of klaargelegd in 

afhaalhok. 

Er zit ook een uitdaging in steeds schui-

vende planningen. Externe partijen, die 

soms zes weken met werk op zich laten 

wachten, zorgen ook voor het verschuiven 

van de eigen planning van Henk. Daar-

naast zijn er op dit moment veel kleine 

projecten. Dat betekent voor Henk dat hij 

zo slim mogelijk probeert te plannen door 

ritten van transport te combineren. Van 

juist dit extra denkwerk en puzzelen om 

het zo goed en gunstig mogelijk te doen, 

krijgt Henk een glimlach op zijn gezicht. 

 

Elk jaar stelt hij, samen met collega Bram, 

een investeringsplan op voor de werf. Er 

wordt gekeken naar aankomende projec-

ten, of de voorraad materialen passend en 

voldoende is of dat er juist aangeschaft 

moet worden. Hij is benieuwd wat de toe-

komst gaat brengen. Volgens Henk is een 

eigen werf zeker van meerwaarde: alles is 

in eigen beheer en materialen zijn sneller 

voor handen dan wanneer extern wordt 

gehuurd. Zoals hij zelf aangeeft: “het is een 

Boels in het klein”.

Henk Jacobs, geboren en getogen in Merselo, is ruim 24 jaar  

werkzaam bij Bouwmij Janssen. Via een dorpsgenoot die een andere  

uitdaging zocht, kwam Bouwmij Janssen op zijn pad. In het begin was  

er een team van vier personen werkzaam op de werf en bestond zijn werk  

vooral uit onderhoud. In de loop der jaren zijn de vier functies teruggebracht  

tot één; materieelbeheerder. Een functie die Henk tot op de dag van vandaag  

op het lijf geschreven is.
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IJ Achter de 

schermen bij

›› De Piëlhaas, Venray
›› 30-jarig bestaan OJC Niks Horst

›› Light Walk of Hope, Venray 
›› CDA Limburg, campagne

›› Kleffenloop, Overloon 
›› Rosentaler Bierfest, Merselo

›› Ronde tafel Land van Cuijk
& Noord-Limburg 

›› Daags na de Tour, Boxmeer 
›› Schaatsbaan, Horst

›› Bouwmensen Oss en Nijmegen

Algemeen

2023



42 de hoeksteen 432023

We werden ontvangen door uitvoerder Paul 

Beterams en projectleider Tom Vullings die 

een presentatie verzorgden. Tom Vullings 

nam ons mee in de verdere inhoud van het 

project, de moeilijkheid van de bouwloca-

tie en de samenwerking met Goed Wonen. 

 

Hierna werden we in twee groepen ver-

deeld en kregen we van Paul en Tom 

een rondleiding door het gebouw. Het 

gebouw kenmerkt zich als een pand 

voor Goed Wonen door de inpandige 

gangen, bergingen en trappenhuizen.  

 

 

 

Verder is het dak voorzien van een schijn dak-

constructie; het dak ligt vol met PV-panelen. 

 

De 18 appartementen worden gerealiseerd 

op het bouwplan Doonheide II, een ontwik-

keling van Keizersberg Vastgoed. Op dit 

zelfde bouwplan hebben we nog 23 wo-

ningen voor Goed Wonen in voorbereiding. 

De uitvoering daarvan start in januari 2024. 

Goed Wonen is een tevreden opdracht-

gever en keert dan ook met regelmaat 

naar ons terug als samenwerkende partij.  

De korte lijnen en het wederzijds vertrou-

wen zijn belangrijke factoren in deze mooie 

samenwerking.

 

Na afloop stond er soep en broodjes klaar. 

Meer dan welkom gezien de aanhoudende 

regen en de flink gezakte temperaturen.  

Bovendien is het gezellig samenzijn altijd 

een welkome afsluiting van de bijeenkomst; 

informeel stilstaan bij al het moois wat uit 

onze handen komt. 

Op donderdag 12 oktober brachten we met alle collega’s een kijkje op de 

bouwplaats in Gemert. Hier zijn we in opdracht van Goed Wonen bezig met  

de realisatie van 18 appartementen. 

Projectexcursie 
‘Doonheide II’ 
Gemert
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Projecten in engineering/
voorbereiding/ontwikkeling

Projecten 
in uitvoering
›› Nieuwbouw 24 appartementen fase 

II, Groesbeek
 Opdrachtgever: Hinke Fongers Beheer B.V.
›› Nieuwbouw 18 appartementen, 

Gemert
 Opdrachtgever: Goed Wonen
›› Nieuwbouw 17, 10+14 woningen 

Cuijkse Cantheelen, Cuijk
 Opdrachtgever: Mooiland
›› Nieuwbouw 8 woningen, de Rips
 Opdrachtgever: Goed Wonen
›› Nieuwbouw 18 appartementen 

Strijbosch, Venray
 Opdrachtgever: Venterra
›› Nieuwbouw 12 appartementen 

Veemarkt, Horst
 Opdrachtgever: Wonen Limburg
›› Nieuwbouw 30 appartementen, 

Zeeland
 Opdrachtgever: Mooiland
›› Nieuwbouw 7 appartementen, 

Gemert
 Opdrachtgever: Goed Wonen
›› Nieuwbouw 8 woningen, Handel 

Opdrachtgever: Goed Wonen

  ›› Transformatie Praktijkschool, Gemert
 Opgeleverd: juli 2023
 Opdrachtgever: Goed Wonen 
›› Meldon Plastics, ophoging hal, 
 Nieuw Bergen
 Opgeleverd: juli 2023
 Opdrachtgever: Brouwershof Beheer BV
›› Transformatie 9 appartementen 

Maria Wijngaard, Weert
 Opgeleverd: september 2023
 Opdrachtgever: Wonen Limburg 
›› Transformatie 24 appartementen 

Beemdenstraat, Weert
 Opgeleverd: december 2023
 Opdrachtgever: Wonen Limburg
›› 3+2 woningen, De Mortel
 Opgeleverd: december 2023
 Opdrachtgever: Goed Wonen
›› 4 woningen, Bakel
 Opgeleverd: december 2023
 Opdrachtgever: Goed Wonen

››  Jumbo Supermarkt, Mook
 Opgeleverd: maart 2023
 Opdrachtgever: JP Real Estate II BV
›› 5 appartementen, 'Bergstaete', 

Waalre
 Opgeleverd: maart 2023
 Opdrachtgever: Bergstaete Waalre B.V.
›› 17 woningen, Dommelen
 Opgeleverd: maart 2023
 Opdrachtgever: Ontwikkelings-

maatschappij Keersop B.V.
›› 31 woningen, Waalsprong/Nijmegen
 Opgeleverd: maart 2023
 Opdrachtgever: Keyserhoff Vastgoed B.V.
›› 14 patiowoningen, Overloon 
 Opgeleverd: april 2023
 Opdrachtgever: Van der Kroon Beheer B.V.

61 eenheden 'Hof 1' 
Cuijkse Cantheelen, 

Cuijk

17 woningen ,
Dommelen

30 appartementen, 
Zeeland
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›› 20 appartementen en 5 GGB woningen, 
Sittard

 Opdrachtgever: FIRE Sittard B.V.
›› 21 appartementen en 4 woningen 

Bernardstraat, Venray
 Opdrachtgever: Wonen Limburg 
›› 10 woningen Heldersveld, Overloon
 Opdrachtgever: Wonen Vierlingsbeek
›› CPO 20 woningen Heldersveld, Overloon
 Opdrachtgever: CPO Groep Overloon
›› 65 woningen Heldersveld, Overloon
 Opdrachtgever: Heldersveld Overloon B.V.
›› Ketensamenwerking, Grave
 Opdrachtgever: Mooiland
›› 35 woningen Pelgrimse Hoeve, Nuland
 Opdrachtgever: Mooiland 
›› 10 LLB woningen Vinkelse slagen, 

Vinkel
 Opdrachtgever: Mooiland

›› OPGELEVERD 
 IN 2023

›› 7 woningen Lange Heggen, Beugen
 Opdrachtgever: Mooiland 
›› 61 eenheden 'Hof 1' Cuijkse 

Cantheelen, Cuijk 
 Opdrachtgever: BPD-Mooiland 
›› 23 grondgebonden woningen 

Doonheide 2, Gemert
 Opdrachtgever: Goed Wonen

›› 103 woningen Hekkensterrein, 
Tegelen

 Opdrachtgever: Antares/Bouwmij Janssen 
›› Ontwikkeling uitbreidingsplan  

11 woningen, Veulen 
 Opdrachtgever: familie Timmermans 
›› 14 appartementen Nieuwstraat,  

Venlo
 Opdrachtgever: familie Geerlings 
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Op de vraag of hij het weer zo zou doen, 
zegt hij volmondig ‘ja’. Op zijn zesde wist 
hij al dat hij timmerman wilde worden. 
Alles wat ‘schroef’ was in huis draaide hij 
open en stond zijn vader met de deurkruk 
in zijn hand te kijken.

Het leren ging hem wat moeilijker af. Op 
de lagere school kon hij niet goed mee; de 
laatste vier jaar maakte hij dan ook af op 
een Lomschool in Nijmegen, waar hij in-
tern was. Hij trok zijn niveau daar wél een 
heel stuk omhoog. Vanuit Nijmegen ging 
hij naar de LTS in Horst, een experimen-
tele school met een vierjarige opleiding. 
In het laatste jaar moest er een sollicita-
tiebrief geschreven worden naar twee be-
drijven. Bouwmij Janssen reageerde op 
Geerts’ brief en dit was in 1979 het begin 
van de relatie.

De eerste maanden tot aan de bouwvak 
was Geert als vakantiekracht werkzaam 
op de werf. Daarna startte hij als leerling-
timmerman op zijn eerste bouw. Vier 
dagen per week werken en één dag naar 
school, de SBBO (Stichting Beroepsbege-
leidend Onderwijs) in Venlo, waar hij zijn 
aspirant- en gezeldiploma behaalde. Een 
aanbod van technisch directeur Jos En-
sink en projectleider Jacques Hendriks, 
die bij de diploma-uitreiking aanwezig wa-
ren, om door te gaan met de uitvoerders-
opleiding, werd door Geert afgewezen; hij 
had geen zin meer om te leren, hij wilde 
werken.

Zes jaar lang heeft Geert Piet Theunissen 
uit Stevensbeek als maat gehad, waar hij 
veel van geleerd heeft. Geerts’ kwaliteiten 
als afwerker en oplosser maakten hem 
uitermate geschikt om, samen met Twan 
van Hoof, de derde onderhouds-bus te be-
mannen; dit duurde tot de grote ontslag-
ronde in 1993. Bij de samenvoeging van 
Bouwmij Janssen met Raedts, werd On-
derhoud ondergebracht bij Raedts. 

Geert Loonen 
met pensioen

Na wat wikken en wegen, 
stapte Geert over. Eerst een half jaar 
op proef, wat resulteerde in een negen jaar 
durend dienstverband op bouw/onder-
houd.

Er kwam een deuk in de liefde en Geert 
keerde terug naar Bouwmij, waar hij zich 
vooral bezighield met afbouw en afwer-
ken. Er volgde een jarenlange periode 
waarin Geert het opleveren en de behan-
deling van klachten onder zijn hoede had; 
in zijn eentje op pad en altijd onder de 
mensen. Het oplossen van klachten en de 
dankbaarheid van bewoners, daar werd hij 
heel blij van.

Op de vraag wat Geert nu gaat doen, ant-
woordt hij het eerste jaar graag te willen 
besteden aan een aantal onderhoudsplan-
nen aan hun woning aan de Oostsingel; 
vanuit zijn hobbyruimte heeft hij een 
nieuwe keuken en meubels gemaakt. En 
heel belangrijk: samen met zijn vrouw 
Anja de vrije tijd indelen, waarin ook zijn 
kinderen en kleinkinderen een grote rol 
spelen. Als nieuwe hobby heeft hij het 
maken van een modelspoorbaan. Als al-
les zijn plek gevonden heeft, is er wellicht 
tijd voor vrijwilligerswerk bij bijvoorbeeld 
de werkgroep ‘Kruisen en Kapellen’, iets 
wat mooi aansluit bij het vak wat Geert 
de afgelopen 44 jaar heeft leren kennen. 
 
Bedankt Geert, voor de jarenlange samen-
werking. We wensen je alle goeds voor de 
toekomst.

Het is mooi 
geweest!

Geert Loonen heeft er voor 

gekozen om per 1 januari 

2024 gebruik te maken van 

zijn pre pensioen. Hij is dan 

weliswaar pas 64, maar vindt 

dat het zo wel mooi geweest 

is. De spreekwoordelijke boog 

heeft lang genoeg gespannen 

gestaan. Vooropgesteld dat 

hij altijd met veel plezier 

gewerkt heeft, trekt hij de 

deur niet helemaal achter 

zich dicht. 
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Geert 
Loonen

na 44 jaar
uit dienst
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Weekend weg 
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We mochten weer: een weekend weg met collega’s en 

partners! Maar liefst 94 mensen gaan mee op pad naar 

Scheveningen! 

Al vroeg in de ochtend verzamelden we 
bij Bouwmij Janssen en vertrokken we 
met een grote bus naar Scheveningen. 
De reis ging vlot en we kwamen op tijd 
aan op de plaats van bestemming.
Koffers werden geparkeerd in het 
hotel en in groepjes trokken we richting 
strand; we hadden immers tijd voordat 
onze activiteit zou beginnen. Helaas 
zat het weer niet mee maar dat kon de 
pret niet drukken. Lekker binnen in een 
strandtentje met de kachel aan, warme 
chocolade en/of lunch erbij begonnen 
we aan ons weekend.  

De PV had Powerkiten afgesproken en 
een aantal instructeurs nam ons mee 
het strand op. De wind was onze beste 
vriend: het waaide behoorlijke en dat 
zorgde voor veel pret en hele leuke fo-
to’s. Omdat we die middag wind en zand 
hadden getrotseerd, was het opfrismo-
ment in het hotel meer dan welkom. We 
moesten wel tempo maken, want rond 
17.30 uur werden we verwacht bij Crazy 
Piano’s voor een hapje en een drankje. 
Het eten was erg lekker en voor ieder 
wat wils. De details van de avond zullen 
we niet delen: laten we het er op houden 
dat het erg gezellig was en het feest tot 
in de late uurtjes doorging.

Op de tweede dag vertrokken we, na een 
heerlijk ontbijtje, naar Den Haag Cen-
trum. Diverse gidsen stonden ons op te 
wachten voor een rondleiding door deze 
boeiende stad. De weergoden waren 
ons iets beter gezind dan zaterdag. De 
zon scheen volop en na de wandeling 
konden we met gemak in het zonne-
tje genieten op het terras. En voor de 
shoppers onder ons, kon er ook nog een 
gewinkeld worden.
Om 15.00 uur was het programma afge-
lopen en zette de bus weer koers rich-
ting Venray. Het was een prima weekend 
wat smaakt naar meer!

Op de laatste zaterdag van november bezocht Sinterklaas Bouwmij Janssen. Maar liefst 

24 kindjes hadden samen met hun ouders de tocht afgelegd naar Venray. Het was een drukte 

van jewelste in de bedrijfskantine. De goedheiligman en de roetveegpietjes kwamen met 

een bakfiets vol cadeautjes. Maar helaas waren dat er niet genoeg en mochten de kindjes de 

rest van de pakjes zoeken op kantoor. Er werden veel verhaaltjes met Sinterklaas gedeeld en 

ook mocht de Sint mooie tekeningen in ontvangst nemen. Toen alle kleintjes een pakje had-

den, mochten ze de cadeautjes open maken. Tevreden kindersnoetjes, elk jaar een heerlijk 

moment. 

Op vrijdag 3 maart vond de jaarvergadering van de personeels-

vereniging plaats in de kantine van Bouwmij Janssen. Naast het 

doorlopen van de agendapunten, werd de leden gevraagd om 

actief mee te denken. Hiervoor was een Mentimeter gemaakt 

waarop iedereen kon inloggen. Vanuit daar werden er stapsgewijs 

diverse vragen gesteld. Op deze manier kon het bestuur van de 

PV in kaart brengen waar de interesses van de leden liggen. 

Na de vergadering hebben we genoten van een lekker diner dat 

verzorgd werd door De Lekkernij uit Melderslo.  

We kijken met een goed gevoel terug op de vergadering.

Sinterklaasfeest 2023

Jaarvergadering Personeelsvereniging




